
Protokół Nr 1 / 2015 

z posiedzenia Rady Osiedla Śródmieście Północ 

z dnia 27.05.2015 r. 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Pierwsze posiedzenie Rady otworzył i członków Rady powitał Przewodniczący 

Rady Osiedla Ireneusz Koczan.  Stwierdził, że posiedzenie zostało zwołane  

w sposób prawidłowy oraz stwierdził quorum 13 radnych obecnych.  

Podziękował również byłej Przewodniczącej Zofii Mirkiewicz za działalność  

w poprzedniej kadencji Rady Osiedla.  

 

Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad i jego zatwierdzenie. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. Nie zgłoszono wniosków  

w sprawie zmian do porządku obrad. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad. Wynik głosowania: 

ZA przyjęciem – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 ; Razem głosów – 13. 

Porządek został przyjęty ( w załączeniu ).  

 

Zapoznanie się z protokółem z posiedzenia Rady Osiedla z dnia 11 luty 2015 r. oraz 

jego przyjęcie.              

Treść protokołu odczytał sekretarz Dariusz Malec, zebrani nie wnieśli uwag do treści 

protokołu. Przewodniczący Rady przyjęcie protokołu poddał pod głosowanie. Wynik 

głosowania:  

ZA przyjęciem – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 ; Razem głosów – 13. 

Protokół został przyjęty. 

 



Przedstawienie sprawozdania merytorycznego z działalności Rady za okres od 1 

stycznia 2015 r. do 26 kwietnia 2015 r. oraz jego przyjęcie. 

Przewodniczący udzielił głosu byłej Przewodniczącej Zofii Mirkiewicz, która 

przedstawiła sprawozdanie merytoryczne za okres 01.01.2015 – 26.04.2015 r. Nie 

wniesiono uwag do sprawozdania i przystąpiono do głosowania. Wynik głosowania:  

ZA przyjęciem – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 ; Razem głosów – 13. 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Przedstawienie sprawozdania finansowego Rady za okres od 1 stycznia 2015 r. do 

26 kwietnia 2015 r. oraz jego przyjęcie. 

Sprawozdanie finansowe za okres 01.01.2015 – 26.04.2015  przedstawił skarbnik 

Bogdan Widomski. Do dyspozycji Rady było 27.364,00 zł. Wydano 4.502,07 zł.  

Tj. 1.773,00 zł na czynsz, 1.241,26 zł na diety, 504,01 zł na telefon i internet,  

300,00 zł umowa - zlecenie, 683,80 zł inne wydatki. Wykonanie planu wynosi 16,45%, 

pozostało jeszcze na działalność Rady 22.861,93 zł. Nie wniesiono uwag do 

sprawozdania i przystąpiono do głosowania. Wynik głosowania:  

ZA przyjęciem – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 ; Razem głosów – 13. 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

               

Przedstawienie i omówienie inwestycji przyjętych przez R.O. i zgłoszonych do 

realizacji w 2015 r. 

a/ jakie inwestycje i ich koszty, realizowanych w 2015 r. 

b/ czy przygotowano propozycje inwestycji na 2016 r. Jakie są potrzeby. 

c/ wyjaśnienie przesunięcia środków finansowych z 2015 r. na 2014 r. 

d/ jakie inwestycje zrealizowano w 2014 r. i jakie były ich koszty i przydzielony budżet. 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Koczan poinformował, że na podstawie 

dostępnych dokumentów ustalił, że w 2015 r. zgłoszone zostały do realizacji trzy 

inwestycje, w ramach funduszy przydzielonych R.O w kwocie 150.000,00 zł.: 



1. naprawa schodów i chodnika przy SP 46 ul. Mickiewicza, koszt 50.000,00 zł, 

2. wykonanie chodnika od ul. Unisławy do al. Wyzwolenia na placu Witosa, koszt 

22.700,00 zł, 

3. wykonanie „zielonego podwórka” przy ul. Monte Casino 14, koszt 50.000,00 zł 

Brak jest informacji gdzie jest pozostała kwota 22.300,00 zł z planowanych 150.000,00 

zł na 2015 r. 

Brak jest również przygotowanych propozycji inwestycyjnych na 2016 rok. 

W dostępnych dokumentach z lat 2014 i 2015, brak jest uchwał Rady Osiedla  

o zgłoszeniu  inwestycji do budżetu miasta i przesunięciu części przyznanej kwoty na 

inwestycje w 2014 r. 

Radna Zofia Mirkiewicz oświadczyła, że poprzednia Rada nie przygotowała propozycji 

inwestycyjnych na 2016 r. sprawę tą zostawiła dla nowej Rady, gdyż termin zgłoszenia 

upływa 15 czerwca.  

Nie mają też rozeznania jakie są potrzeby i jakie inwestycje wprowadzić na 2016 r. 

Również co do zmniejszenia budżetu inwestycyjnego na 2015 r. radna Mirkiewicz 

wyjaśniła, że kwotę 22.300,00 zł przeniesiono na rok 2014 celem zakończenia 

inwestycji remontu schodów przy al. Wyzwolenia. 

W roku 2014 wykonano jeszcze plac sportowo-rekreacyjny przy al. Wyzwolenia 77-79. 

W wyniku realizacji tej inwestycji zaoszczędzono około 10.000,00 zł. Poprzedni Zarząd 

Rady zaproponował, aby tą kwotę przeznaczyć na remont chodnika  

w okolicach ul. Herbowej. Radna Zofia Mirkiewicz oświadczyła, że ustali pana 

prowadzącego tą inwestycję i dokładnie ustali jej rozliczenie. 

Z-ca przewodniczącego Wiesław Stępkowski poinformował, że Zarząd Dróg i 

Transportu Miejskiego  w Szczecinie obiecał przeprowadzić prace dot. naprawy drogi 

między garażami przy ul. Felczaka 20e.  

Zobowiązał się również, iż razem z radnym Michalskim Józefem udadzą się do ZDiTM w 

Szczecinie, aby przypomnieć o naprawie tej drogi i ustalić kiedy planują zrealizować te 

prace. 

 



Omówienie realizacji zakupów. Propozycja niezbędnych zakupów i wydatków na 

cykliczne imprezy – czerwiec/lipiec. 

 

Skarbnik przedstawił realizację zaplanowanych ostatnio zakupów i rozliczenie 

zaliczki. Nie zgłoszono propozycji na bieżące zakupy. 

Z-ca przewodniczącego Wiesław Stępkowski zgłosił natomiast „Festyn Rodzinny”  

współorganizowany ze SP nr 46 przy ul. Felczaka 13, w dniu 13 czerwca 2015 r. Jako 

współorganizator dofinansowaliśmy ten festyn kwotą 300,00 zł. 

Nie wniesiono uwag do wniosku i przystąpiono do głosowania nad uchwałą  

nr  1 / 2015. Wynik głosowania:  

ZA przyjęciem – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 ; Razem głosów – 13. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Przedstawienie i omówienie prowadzonych cyklicznie przez Radę Osiedla imprez 

sportowych, rekreacyjnych, festynów, kół zainteresowań, itp. Terminy tych imprez i 

ich koszty. 

 

Z-ca przewodniczącego Wiesław Stępkowski przedstawił i omówił prowadzone 

cyklicznie przez R.O. imprezy sportowe i rekreacyjne oraz ich koszty : 

1. Wielkanocny konkurs stroików, przy współudziale SP 56 przy  

ul. Malczewskiego, partycypacja finansowa – 200,00 zł. 

2. Majowy rodzinny bieg przełajowy, przy współudziale SP 46 przy ul. Felczaka, 

partycypacja finansowa – 500,00 zł, termin 1 - 10 maj.  

3. Festyn Dominikański w ostatni weekend maja, partycypacja finansowa 1500,00 

zł  – 2000,00 zł – kościół dominikanów ul. Wielkopolska. 

4. Festyn Rodzinny, przy współudziale SP 56 przy ul. Malczewskiego, partycypacja 

finansowa – 300,00 zł, termin czerwiec (druga sobota). 

5. Mikołajkowy turniej piłki siatkowej o puchar Przewodniczącego Rady Osiedla, 

udział biorą uczniowie SP 46, 54, 56 oraz z Gimnazjum nr 16, 21, 46, partycypacja 

finansowa –  3.500,00 zł. (w tym 1.000,oo zł ze SM Śródmieście) 

6. Wycieczka na grzyby w październiku –  1.500,00 zł. 



7. Powrót do uczestnictwa w imprezie – Turniej piłki nożnej o Puchar 

Przewodniczącego Rady Miasta, partycypacja finansowa 350,00 zł, w okresie 

kwiecień-maj-czerwiec. 

Omówiono również możliwość reprezentowania Rady przez finansowaną  

w poprzedniej kadencji (zakup strojów piłkarskich) drużynę w turniejach 

organizowanych przez Rady Osiedli lub inne organizacje. Radna Zofia Mirkiewicz 

zobowiązała się zaprosić na  spotkanie reprezentację drużyny. 

Ustalono, że będzie można zorganizować inne imprezy w miarę posiadanych środków 

finansowych. 

 

Powołanie komisji stałych w Radzie Osiedla. 

Przewodniczący Rady zaproponował powołanie komisji tematycznych: 

1. Komisja ds. Infrastruktury i Bezpieczeństwa, 

2. Komisja ds. Kultury i Sportu, 

3. Komisja ds. Komunikacji Społecznej i Informatyki. 

Uwag i innych wniosków nie zgłoszono, co do przedstawionego wniosku. 

Przewodniczący zaproponował osoby do tych komisji, jednak skład personalny 

poszczególnych Komisji zostanie ustalony i powołany na następnym posiedzeniu. 

Członkowie Zarządu będą odpowiedzialni za działalność Komisji, tj.:  

1. Członek Zarządu Czerwiński Tadeusz odpowiedzialny za Komisję ds. 

Infrastruktury i Bezpieczeństwa,  

2. Z-ca Przewodniczącego Stępkowski Wiesław odpowiedzialny za Komisję ds. 

Kultury i Sportu, 

3. Przewodniczący Koczan Ireneusz odpowiedzialny za Komisję ds. Komunikacji 

Społecznej i Informatyki. 

 

Nie wniesiono uwag do wniosku i przystąpiono do głosowania nad uchwałą  

nr  2 / 2015 w sprawie powołania Komisji stałych Rady Osiedla. Wynik głosowania:  

ZA przyjęciem – 10 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 3 ; Razem głosów – 13. 

Uchwała została przyjęta. 



 

Zmiana dnia tygodnia dyżurów w siedzibie Rady Osiedla. 

  Przewodniczący złożył  wniosek o zmianę dnia dyżurów w R.O. z środy na 

wtorek, godziny przyjęć od 17:00 do 19:00. 

Nie wniesiono uwag do wniosku i przystąpiono do głosowania nad uchwałą  

nr   3 / 2015 w sprawie zmiany dnia dyżurów. Wynik głosowania:  

ZA przyjęciem – 13 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 ; Razem głosów – 13. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ustalenie dyżurów radnych w Radzie Osiedla na miesiąc czerwiec. 

 Przewodniczący przedstawił propozycje pełnienia dyżurów przez 

poszczególnych radnych, w każdy wtorek miesiąca czerwca. 

Wszyscy zapoznali się z dyżurami i po drobnych poprawkach przyjęli do wiadomości. 

Dyżury zostały zaakceptowane. 

 

Wolne wnioski i sprawy wniesione. 

 Radna Mulicka Stanisława zgłosiła wniosek w imieniu mieszkańców  

ul. Lubomirskiego, o utworzenie wybiegu dla psów przy zbiegu ul. Lubomirskiego,  

a al. Wyzwolenia. 

Wniosek skierowano do Zarządu Rady celem wystąpienia do właściwego organu Urzędu 

Miasta. 

  

Radna Mulicka Stanisława zgłosiła wniosek, aby wystąpić do Zarządu Dróg i 

Transportu Miejskiego o posprzątanie skarpy przy ul. Lubomirskiego. W sprawie tej 

wystosowano pismo Ldz. RO-SP-6/2015. 

  

Z-ca Przewodniczącego Wiesław Stępkowski zgłosił wniosek o wykoszenie trawy 

i sprzątnięcie terenu sportowo-rekreacyjnego przy al. Wyzwolenia 77 – 79, który jest 

zarośnięty. Radna Zofia Mirkiewicz zobowiązała się załatwić skoszenie trawnika przy ul. 

Wyzwolenia 77 – 79. 

  



Radna Mirkiewicz Zofia poinformowała, że po przeniesieniu się do nowej 

siedziby Rady Osiedla, to przez okres styczeń-luty-marzec-kwiecień nie działał internet. 

Należy ustać w Referacie Rad Osiedlowych odpłatność i zwrot za internet. Do 

wyjaśnienia tej sprawy zobowiązano skarbnika Widomskiego Bogdana. 

  

Przewodniczący ogłosił termin następnego posiedzenia Rady Osiedla na dzień 24 

czerwica 2015 r. ( środa)  o godz. 1700. Został przyjęty przez zebranych. 

 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Rady, Przewodniczący 

zamknął posiedzenie. 

Podjęte uchwały, lista obecności, porządek posiedzenia w załączeniu. 

  

 

 

Sekretarz 

 

Dariusz Malec 

 
  

P

PRZEWODNICZĄCY  

R a d y   O s i e d l a  

Śródmieście Północ 
 

Ireneusz   Koczan 


